

ULTI-MOTION

UM4101PG User Manual 用戶使用手冊

About ULTI-MOTION

ULTI-MOTION was created by a group of watch maker, components maker, designers and R&D talents, who are passionate about watches, mechanical watches to be specific.

We aim to carry on with mechanical watch fashion while sustaining or even re-vitalizing the popularity by new concepts, technology and components.

And that's how we come up with a new movement, POWERED-GEAR MOV'T - a programmable movement to manipulate and simulate mechanical watch movements with battery-operation and quartz accuracy.

All our watches exhibit and emanate exotic temperament, from selected elements to movement designs.

ULTI-MOTION



"Experience the unique blend of novel design, bold aesthetic, programmed mechanical movement and high-quality materials"

Reading The Time



Knowing The Buttons



Hour Setting

- Press & hold "Button B" for about 2 seconds, the "Hour Dial" will vibrate to tell you it's ready.
- After the "Hour Dial" vibrated, you can press "Button A" or "Button B" to adjust the hour digit moving forward or backward at the "Hour Display". When the time is set to the local hour, the setting is finished & wait for 5 seconds to exit.

Minute Setting

- Press & hold "Button A" for about 2 seconds, the "Minute Hand" will vibrate to tell you it's ready.
- After the "Minute Hand" vibrated, you can press "Button A" or "Button B" to adjust the minute moving forward or backward. When the time is set to the local minute, the setting is finished & wait for 5 seconds to exit.

Calibration

When you find the "Minute Hand" and/or the hour digit in the "Hour Display" is misaligned, you may calibrate them accordingly:

- 1. "Hour Display" checking & alignment
 - Press and hold the "Button B" for about 10 seconds, the "Hour Dial" and "Minute Hand" will return to its "Default Factory Calibrated Position"**.
 - If it is not aligned correctly at the "Default Factory Calibrated Position", which is "6" for the hour digit in the "Hour Display"; then, press "Button A" or "Button B" to move the "Hour Dial" forward or backward until it reaches the default position.
 - After alignment, please wait for 5 seconds to exit to normal time mode.
- 2. "Minute Hand" checking & alignment
 - Press and hold the "Button A" for about

10 seconds, the "Hour Dial" and "Minute Hand" will return to its "Default Factory Calibrated Position"**.

- If it is not aligned correctly at the "Default Factory Calibrated Position", which is "0" for the "Minute Hand"; then, press "Button A" or "Button B" to move the "Minute Hand" forward or backward until it reaches the default position.
 - After alignment, please wait for 5 seconds to exit to normal time mode.

After completing the above action(s) but the normal time display is affected, please set the time accordingly.

**Default Factory Calibrated Position:

- Hour digit is "6" in the "Hour Display"
- "Minute Hand" is pointing at "0"

關於 ULTI-MOTION

ULTI-MOTION是由一群對機械手錶充滿 熱情的手錶製造商、元件製造商、設計 師和研發人才創造出來的。

我們的目標是繼續發展時尚的機械錶 款,同時通過新的概念、技術和元件來 維持甚至重振其流行程度。

這 就 是 我 們 推 出 一 款 新 機 芯 : POWERED-GEAR MOV/T「動力齒輪發 動機芯」的原因;它是一款擁有石英的 精度、採用電池供電、可編程來操縱及 模擬機械手錶機芯的機芯。

我們所有的手錶都展示並散發著異國情 調的氣質,從精選元素到機芯設計。

ULTI-MOTION



體驗新穎的設計、大膽的美學、 程式控制的機械機芯和 高品質材料的獨特融合

看時間



認識按鈕



小時設定

- 1. 按住「B」按鈕約2秒,「小時盤」將 發出震動訊號
- 當「小時盤」震動後,您可以使用 「A」按鈕或「B」按鈕來向前或向後 調整小時數字。當時間設定為當地時 間時,設定完成;請等待5秒后回到 正常時間模式

分鐘設定

- 1. 按住「A」按鈕約2秒,「分針」將發 出震動訊號
- 「分針」震動後,可以使用「A」按鈕或「B」按鈕向前或向後調整分鐘。當時間設定為本地分鐘時,設定完成;請等待5秒后回到正常時間模式

當您發現「分針」和/或「小時顯示」中 的小時數字未對準時,您可以相應地校 準它們:

1. 「小時顯示」檢查和對齊

- 按住「B」按鈕約10秒,時盤和分 針將恢復「預設工廠校準位置」**
- 如果未正確對準「預設工廠校準位置」,即「小時顯示」中的小時數字為「6」;那就使用「A」按鈕或「B」按鈕向前或向後移動小時盤,直到達到小時顯示的出廠設定「6」
- 校準後,請等待5秒后回到正常時間模式

2. 「分針」檢查和對準

- 按住「A」按鈕約10秒,時盤和分 針將恢復「預設工廠校準位置」**
- 如果未正確對準「預設工廠校準位置」,即「分針」的指向為「0」

- ;那就使用「A」按鈕或「B」按鈕 向前或向後移動分針,直到達到分 針出廠設定的「O」位
- 校準後,請等待5秒后回到正常時間模式

完成上述操作後,若影響正常時間顯示,請相應設定時間

**「預設工廠校準位置」:

- 「小時顯示」中的小時數字為「6」
- 「分針」的指向為「O」

Warranty

Your watch is covered with 1 year limited warranty against manufacturing defect(s) from the day of purchase.

The warranty does not cover case, lens, straps, and bracelet that is damaged or worn.

Please bring along proof of purchase and this record for repair.

您的手錶自購買之日起享有1年產品製造 缺陷的有限保修。

保修不包括損壞或穿戴過的錶殼、玻璃 鏡片、皮革/塑膠/金屬錶帶。

請攜帶購買憑證和此記錄進行維修。

Date of Purchase 購買日期:
Purchased by 賈方:
Serial No. & Case No. (if applicable) 序號和錄殼編號(如適用):
Sold by 實方:
Company chop 公司印章:

UM4101PG user menual ·version 04a·